
 
Dear Parents and Students, 
 
It is my pleasure to welcome all parents and students to a new and promising academic year 2023-2024 

at Dasman Bilingual School. We are very excited to have students back in the classrooms and hallways 

filling them with life, energy, and enthusiasm for learning. 

As the beginning of the first day of school is approaching, I am sharing with you the below information: 
 

General Information:  

• The first day of school for middle school students is Monday, September 4th, 2023. 

• The school day for students starts at 7:40am and ends at 2:05pm. 

• We will have 8 periods a day with two breaks. Students are expected to pray the noon prayer 

during the second break. 

• We will continue to use Google platform for the teaching and learning process. 

• Supporting materials will be posted on Google Classroom. 

• In line with the school’s online safety protocol, your child’s @dbs.edu.kw account password will 

be reset by end of August 31st, 2023, and consequently it will be effective September 1st, 2023. 

• Students will be receiving two sets of passwords: one to access Google Classroom/school email 
in office 365 and the other to access the online resources.  

• The Google Classroom/school email password will be sent to parents’ emails on Thursday, while 

the online resources password will be sent when the book packages are purchased, and an email 

will be sent in mid of September. 

• Students MUST save their username and password in order to access Google Classroom and 

online resources.  

• Students must log in using DBS student email account; it is not allowed to use personal emails to 

enter the class. 

• Students must not share their personal passwords with anyone. 

• Grade 6 teachers will train students on how to use Google classroom in the first week of school. 

 

Student Attendance: 

• Students are expected to be in school no later than 7:30 every morning to get prepared for the 

school day.  

• Middle School students must enter DBS from gate 5. 

• On the first day only, students will be escorted to their classes.  

• Homerooms/flag ceremonies start at 7:40 sharp. 

• The first class starts at 7:55. A grade will be taken for attendance, participation, and behavior. 

• From 7:55 until 8:15 students are allowed to enter school. However, they must obtain a late slip 

from the receptionist, Ms. Rose, allowing them to enter class.  



• Parents must inform Ms. Rose or Ms. Zainah in case of student absence or permission, also, 

provide a medical or valid reason to be considered as an excused absence or permission. 

➢ Ms. Rose (meryrose.kahkejian@dasmanschool.com.kw ) or 22277374 ext. 103 

➢ Ms. Zainah (zainah.mousa@dasmanschool.com.kw ) or 22277374 ext. 252 

• Throughout the day, students must be on time for their classes. 

• Dismissal time for students is at 2:05. They will use gate 5 to exit the school. 

• Students who have siblings in Elementary or Kindergarten, and they would like to pick them up at 

dismissal, are required to obtain a pass that will be issued by Ms. Zainah upon parent request.  

• Students must be picked up by 2:30 maximum. 

 

Welcome Letters: 

 

• Teachers will be posting their welcome letters on Google Classroom by Sunday, September 3rd. 

• Stationery required for each subject is attached and it will be included in the letter for your 

reference. 

• A list of stationery needed will be posted on the school website (under middle school tap).  

 

Class Lists: 

• Class lists, in general, remained the same as the previous academic year. Minor changes have 

been applied to accommodate AFL and RI students’ placement. Other changes took place based 

on middle school management discretion.  

• Parents have been notified of such a change either by email or phone call. 

• Class changes will not be allowed. Your cooperation in this matter would be highly appreciated. 

 

Book Packages: 
 

• In order to increase student self-confidence, decrease their anxiety and refresh their memories, 

we will use the first couple of weeks to implement team building activities and review material 

previously taught. So, we will not be using hard copies or e-books during this period. 

• When book packages are ready, mainstream parents will be notified about the payment and 

collection methods. 

• For LSU students, teachers will distribute the textbooks to students. 

 

Parents on Campus: 

• Parents are encouraged to make an appointment if they wish to see any of the management team 

or any of their kids’ teachers. 

• Appointments can be booked via Ms. Rose or Ms. Zainah (same contact details as above). 

• Parents must wait in the reception until directed to meet with the requested staff member. 

Parents are not allowed to be in the hallways and outside the classrooms. 

• Teachers’ office hours will be included in the welcome letters.  
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• In order for Ms. Rihab to practice her duties as an instructional leader, she is required to be in the 

classroom to monitor the teaching and learning process which will be reflected on students’ 

achievement. If parents wish to schedule a meeting with Ms. Rihab, she would be available on 

Mondays and Wednesdays.  

 
 

Orientation for All Grade 6 Students and All the New Admissions: 

• Date: Wednesday, August 30, 2023 

• Time: 1:30pm - 2:30pm 

• Venue: D7 Auditorium 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
ي أولياء الأمور والطلبة أ

 ، عزائ 
 

ي عام دراسي جديد أود و بكل سرور أن أرحب 
 
ي مدرسة دسمان ثنائية اللغة.   2024-2023واعد و بجميع أولياء الأمور والطلاب ف

 
ف

 للتعلم.   إيجابيةطاقة  بحماس و نحن جميعًا متحمسون لعودة طلابنا إلى الصفوف الدراسية 
 

اب بداية   أشارككم المعلومات التالية: ،  دراسي يوم أول  مع اقتر

 
 :   معلومات هامه

 
 المتوسطة. المرحلة بة أول يوم دراسي لطل ، 2023سبتمتر    4الإثني    •

 . مساء   2:05صباحًا وينتهي الساعة   7:40الساعة  يه درسي للطلمال الدواميبدأ  •

 الثانية.  الفرصة خلال   الظهر  أداء صلاة بةالطل. يتوقع من فرصتي   مع   حصص  8 يتضمن الجدول اليومي  •

ي عملية التدريس.  Googleسنواصل استخدام منصة  •
 ف 

 . Google Classroomعلى مواد اللازمة لدعم التعليم سيتم نشر   •

 مع بروتوكول  •
ً
نت الخاص  الحماية ت تماشيا   @ dbs.edu.kwحساب ل بالمدرسة ، ستتم إعادة تعيي   كلمة مرور   ةعتر الإنتر
ي  الب للط

ي  سيتم تفعيلها ، وبالتالىي   2023 / 8/ 31 نهاية  ف 
 . 2023/9/1ف 

ي  / Google Classroomإلى  لتسجيل الدخولسيتلقر الطلاب مجموعتي   من كلمات المرور: واحدة  •
ون  يد الإلكتر الخاص  التر

ي با
 
ونية( إلى الموارد  ليتمكن الطالب من الوصول والأخرى    (Office 365)لمدرسة ف  . التعليمية )الكتب الكتر

ي  /  Google Classroom  الخاصة ب سيتم إرسال كلمة مرور  •
وئ  يد الإلكبر ي   عتر   لمدرسةالخاص باالبر

ون  يد الإلكتر لأولياء  التر
ونية( لموارد ل، بينما سيتم إرسال كلمة مرور   سيالخميوم  الأمور  اء  )الكتب الكتر   وسيتم إرسال بريد  الكتب،  مجموعة عند سرر

ي منتصف سبتمتر 
ي ف 
ون   . إلكتر

والموارد   Google Classroomمن أجل الوصول إلى  بهم يجب على الطلاب حفظ اسم المستخدم وكلمة المرور الخاصة •
نت   عتر الإنتر

ي  •
ون  يد الإلكتر يُسمح لأي   ة لن ن حيث أ . DBSالخاص بالمدرسة  يجب على الطلاب تسجيل الدخول باستخدام حساب التر

ي شخصي 
ون   . للحصصدخول بتسجيل ال  بريد إلكتر

 .شخص  أي  مع بهم الخاصة الشخصية المرور  كلمات  مشاركة  عدم  الطلاب على  يجب •

ي الأسبوع الأول من المدرسة Google Classroomسيقوم معلمو الصف السادس بتدريب الطلاب على كيفية استخدام  •
 . ف 

 
 حضور الطالب: 

 

ي المدرسة   التواجد الطلاب  يجب على جميع •
 كل صباح. كحد أقص    7:30الساعة  ف 

 . 5رقم البوابة  من المدرسة  الدخول إلى المرحلة المتوسطةيجب على طلاب  •

ي اليوم الأول فقط.  صفوفهم سيتم اصطحاب الطلاب إلى  •
 ، ف 

ي تمام الساعة   رفع بدأ  ي •
 صباحًا.  7:40العلم ف 

 حضور والمشاركة والسلوك. ال على  رصد العلامات . سيتم  7:55بدأ الساعة  ت  الأولى الحصة  •

(يسمح للطلاب بدخول المدرسة. ومع ذلك ، يجب عليهم الحصول على  8:15حتر  7:55  الساعة من • من    )تذكرة تأخت 
 . الصفروز قبل السماح لهم بدخول  الأنسة موظفة الستقبال ، 

ي    السيدة روز أو  الأنسةيجب على أولياء الأمور إبلاغ  •
ا تقديم  أستئذانه, كما  حالة غياب الطالب أو زينة ف 

ً
ي    عذر يجب أيض طتر

 . بعذر أو سبب وجيه لعتباره غيابًا  
 . 103الرقم الداخلىي  22277374أو    (meryrose.kahkejian@dasmanschool.com.kw  روز ) الأنسة ➢
 . 252  الرقم الداخلىي  22277374و    (zainah.mousa@dasmanschool.com.kwزينه ) لسيدةا  ➢
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ي صفوفهمالتو  الطلاب على يجب   •
 
ي الوقت المحدد اجد ف

 
 . طوال اليوم  ,ف

ي تمام الساعة   للخروج من المدرسة   5 رقم   البوابة يجب على جميع الطلاب استخدام •
 
 .  2:05عند النصراف ف

ي المرحلة البتدائية أو   •
 
ي اصطحابهم عند مرحلة الروضه الطلاب الذين لديهم أشقاء ف

 
الحصول   يجب،  النصراف، ويرغبون ف

 السيدة زينة بناء  على طلب ولىي الأمر.  اذن منعلى 

 كحد أقص.   2:30بحلول الساعة  على أولياء الأمور اصطحاب أولدهم •

 

حيبال  :ةرسائل البر

حيب الخاصة بهم على • .   3الأحد بحلول  Google Classroom سينشر المعلمون رسائل التر  سبتمتر

 .  مادةالقرطاسية المطلوبة لكل  على   ستحتوي الرسالة •

ي على ال قائمة القرطاسية المطلوبة نشر  سيتم كما  •
ون   و مواقع التواصل الإجتماعي الخاصة بالمدرسة.  موقع الكتر

 
 :قوائم الطلاب

 
ي العام السابق ، مع  كما    الطلاب قوائم    بقيتبشكل عام   •

ات طفيفة على القوائم حتر تتناسب مع اعداد طلاب  كانت ف  اجراء تغت 
RI و AFL   ات أخرى بناء  على تقدير إدارة ، و  . المتوسطة  المرحلةتغيت 

ي أو مكالمة هاتفية. إبلاغ تم  •
ون  يد الإلكتر  أولياء الأمور بهذا التغيت  إما عن طريق التر

ي هذه المسالصفوف للطلبهلن يسمح بتغيت   •
 . ألة سيكون موضع تقدير كبت  . تعاونكم ف 

 
 : مجموعة الكتب 

 
ي سبق تدريسها.  فرق  بتكوين سنقوم ،   تهمكر ا من أجل زيادة ثقة الطلاب بأنفسهم وتقليل قلقهم وتجديد ذ •

ومراجعة المواد التر
ونية خلال  . أول ألذلك ، لن نستخدم النسخة المطبوعة أو الكتب الإلكتر  سبوعي  

 الدفع والتحصيل.  بتفاصيل  )الصفوف النظامية(أولياء الأمور   إخبار عندما تكون حزم الكتب جاهزة ، سيتم  •

 طلاب. ، سيقوم المعلمون بتوزي    ع الكتب على ال LSUبالنسبة لطلاب  •
 

 : داخل المدرسةأولياء الأمور تواجد 
 

ي رؤية أيالرجاء من   •
 . معلمي   ال أو  الإدارين  من   أولياء الأمور تحديد موعد إذا كانوا يرغبون ف 

 المذكورة أعلاه(. باستخدام  البيانات روز أو السيدة زينة )  الأنسة يمكن حجز المواعيد عن طريق  •

الأمور   • لأولياء  يسمح  المطلوب. ل  الموظف  للقاء  توجيههم  يتم  الستقبال حتر  مكتب  ي 
النتظار ف  الأمور  أولياء  يجب على 

ي الممرات 
 . الصفوفخارج   و أبالتواجد ف 

حيب. سيعلن عن  • ي رسائل التر
 الساعات المكتبية للمعلمي   ف 

تعليمية  • تتمكن الأستاذة رحاب من ممارسة واجباتها كقائدة  ي  لكي 
التواجد ف  لمراقبة عملية    ةالدراسي  الصفوف، يجب عليها 

ي   التعليم والتعلم مما ينعكس  ي حال فقط    يومي الاثني   والأربعاءيرجر العلم ان  .  بةعلى تحصيل الطل   بشكل إيجانر
  متاحي   ف 

ي تحديد موعد  
 السيدة رحاب.  للإجتماع مع رغب أولياء الأمور ف 

 
 الجدد:   و الطلبهلجميع طلاب الصف السادس  يوم التهيئه

 
 2023أغسطس  30التاري    خ: الأربعاء   •

   1:30لوقت: ا  •
ً
   2:30 – ظهرا

ً
 ظهرا

 D7لمكان: قاعة ا  •


